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• příkladná a dlouholetá je také spolupráce hasičských sborů města Luby a Markneukirchenu. Oba tyto 
sbory úzce spolupracují a zúčastňují se soutěže o Pohár starosty města Luby a je mezi nimi podepsána 
i vzájemná pomoc při zdolávání požárů na území obou států. O něco později se k nim připojili také 
hasiči z Erlbachu a Wernitzgrünu. 

Vážení občané, 
jistě jsem zde nevyjmenoval všechny aktivity, událo se toho určitě více. I kontakty a soukromá setkání 
mezi občany lze považovat za naplnění cílů smlouvy. Občané obou stran hranice se setkávají při sportu, 
kultuře, v zájmových organizacích a jiných činnostech, počáteční jazykové bariéry se překonaly. Obě 
obce tak naplňují a uvádějí v život body, uvedené v uzavřené smlouvě o spolupráci. Lze směle říct, že se 
toho za deset let uskutečnilo mnoho. 
Je potěšitelné, že tyto opravdu živé aktivity jsou viděny a uznávány i jinde.  
Obě města tak byla za tuto vzájemnou spolupráci veřejně ohodnocena Hospodářskou komorou Saska 
a obdržela Vyznamenání za příkladnou spolupráci. 

Také starosta Erlbachu, pan Klaus Herold, ve 
svém krátkém projevu vyzdvihl především naši 
opravdu dobrou spolupráci. Uvedl mimo jiné – 
cituji: 
 „Společný projekt přestavby náměstí v Lubech 
a vybudování nové návsi ve Wernitzgrünu od nás 
vyžadoval maximální výkony a já si myslím, že to 
byla nejvyšší byrokratická překážka, kterou jsme 
přeskočili. Přeskočili jsme ji paralelně a neměli 
jsme strach, že padneme, protože jsme měli v naši 
společnou práci vysokou důvěru“. 
Na závěr svého vystoupení pan Herold a starosta 
Markneukirchenu Andreas Jacob předali Janu 

Kreuzingerovi čestné uznání a dárkový koš jako poděkování za dlouholetou spolupráci, ať ve funkci 
starosty, zastupitele, tlumočníka, organizátora, zprostředkovatele, kontaktní osoby pro spolky a mnohé 
další. Předání čestného uznání zakončil pan Herold slovy: „Zasloužil sis ho“. Potleskem se všichni 
přítomní k tomuto poděkování přidali. 
Všem, kteří se na těchto společných akcích aktivně podíleli, patří mé poděkování.  

Karel Kubeš, starosta města 
 
 

Sběr víček pro Rade čka Neuschla 
Tříletý chlapec Radek Neuschl z obce Křižovatka, se bohužel narodil s tzv. motýlí nemocí. 
Jeho rodina a přátelé se rozhodli, že pro malého Radečka začnou sbírat víčka od PET lahví, 
která se prodají a utržené peníze použijí na zdravotní pomůcky, které nehradí zdravotní 
pojišťovna. My, žáci 7. třídy, jsme se rozhodli pomoct tomuto chlapečkovi stejně, jak jsme 
pomohli nemocnému Pavlíkovi Hrabčákovi z Aše. Žádáme všechny spolužáky, ale i širokou 
veřejnost, aby společně s námi sbírali tento odpad. Nasbíraná víčka, prosím, odevzdejte mně, 
nebo naší třídní učitelce paní Lence Fialkové. 
Děkujeme.  

Co to je motýlí nemoc? 
Motýlí nemoc je známá také jako Bulózní epidermolýza, je to vzácné vrozené dědičné 
onemocnění pojivové tkáně způsobující puchýře na kůži a sliznicích s incidencí. Závažnost 
nemoci se pohybuje od mírného po smrtelné. Nemoc způsobuje mutace některého z genů 
podílejících se na stavbě pokožky a vazby epiteliálních buněk. Pro děti s tímto onemocněním se 
často používá označení „motýlí děti,“ neboť se o jejich kůži říká, že je křehká jako motýlí křídla. 

Kateřina Kremeňová, 7. Třída 
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Další pohádkové nocování v knihovn ě je tu zas 
V pátek 4. dubna 2014 , dva dny po výročí narození světového pohádkáře Hanse Christiana 
Andersena, v 19.00 hodin proběhne v lubské knihovně pohádkový večer plný her, soutěžení 
a čtení. Přihlásit se mohou děti 1. – 6. tříd ZŠ, kteří knihovně nedluží žádné knihy, popřípadě 
registrační poplatky. Nezapomeňte, počet míst je omezen. Přihlášky lze vyzvednout v knihovně.  
Dones si svoji oblíbenou, nebo právě přečtenou knihu a získáš 5 bodů pro své družstvo. Pokud 
tuto knihu představíš ostatním kamarádům, obdržíš dalších 5 bodů. Upomínkový list, drobné 
dárečky, koláč a limonády, zážitky a krátká noc čekají na všechny zúčastněné „nocležníky“. Ne-
zapomeň 4. 4. 2014 v 19.00 hodin v knihovn ě. 

Na všechny zájemce se těší knihovnice Tomanová V. 
 

Stravenky 
Benefit, který využívá stále víc zaměstnavatelů. Stravenky (od slova stravovat), by měly být určeny 
především k náhradě za kdysi rozšířené závodní stravování. Stala se z nich však jakási druhá měna 
a výhodná náhrada mzdy. Zaměstnanec dostane zdánlivě více, zaměstnavatel si snižuje povinné odvody 
za zaměstnance a firmy, zabývající se distribucí stravenek, dostávají tzv. provizi. Jak je možné, že si např. 
za 500,- Kč koupím papírky v hodnotě 800,- Kč a skoro všichni na tom vydělají? Někdo to zaplatit musí. 
Část platí stát právě tím, že zaměstnavatelům umožňuje snižovat odvody (tedy do státního rozpočtu se 
dostane méně peněz, ale čert to vem, stejně by to ti nahoře rozk... prohospodařili). No a část platí 
obchodníci formou provizí při zpětném odevzdávání. 
V Lubech jsou rozšířené stravenky Edenred (TicketRestaurant) a Cheque Dejeuner. První distributor si od 
obchodníků bere provizi 7,5 % a druhý 6,6 % včetně DPH. Jednoduchými počty se dá zjistit, že 
odevzdám-li stravenky za 10 000,- Kč, dostanu zpět 9 250,- (resp. 9 340,-). Uvážíme-li, že obchodní 
přirážka v potravinách se pohybuje v průměru kolem 16 % a u mnohého sortimentu je to i podstatně 
méně, blíží se odvod provize třetině až polovině zisku. Potom se není co divit, že obchodník není 
z placení stravenkami zrovna nadšený. Ale na druhou stranu - nikdo ho nenutí stravenky brát. Každý se 
tak rozhodl dobrovolně a koneckonců, nevezme-li stravenky tento obchůdek, vezme je jiný. Je to služba, 
kterou by měl obchodník v našem malém městečku bez řečí zákazníkovi poskytnout. Ale nastává další 
problém. Problém se stále větším množstvím stravenek. Dokud se objevovali v obchodech jen občas, 
obchodník byl ochoten a i schopen ztrátu vzniklou placením provizí nějak vstřebat. Ale jejich výskyt se 
neustále nezanedbatelnou měrou zvyšuje. Ztráty jsou stále větší a někteří obchodníci už zavedli to, že při 
placení stravenkami připočítávají nějaká procenta. Dlouho jsme si mysleli, že k tomu nebudeme muset 
přistoupit, ale vzhledem k množství stravenek toto opatření od letošního 1. května zavedeme také. Při 
placení stravenkou bude nutno počítat s tím, že její hodnotu budeme snižovat o 5 %. To znamená, že 
pokud dostaneme za nákup stravenky v hodnotě například 140,- Kč, bude jejich hodnota snížena o 5 %, 
tedy o 7,- Kč. Takže budeme počítat, že jsme dostali 133,- Kč. Na stravenky vracet peníze nadále 
nebudeme a případné doplatky budou počítány jako doposud. 

Potraviny u Černovských 
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Máme za sebou zápis do 1. třídy 
Jednou z prvních významných zkušeností v životě každého budoucího prvňáčka je zápis do 1. třídy. Ten na naší 
škole proběhl 3. února. Celkem přišlo 25 žáčků.  
Z důvodu nemoci bude jedna holčička zapsána později.  
Kolik dětí skutečně nastoupí do školních lavic, se ukáže až po 31. květnu.  Někteří rodiče totiž na základě 
doporučení pracovnic PPP a paní učitelek ze ZŠ zvažují, že pro své děti zažádají o odklad školní docházky. 
Příslušné doporučení školského poradenského pracoviště a dětského lékaře je možné doručit až dodatečně, 
nejpozději však do 31. 5. kalendářního roku, ve kterém proběhl zápis do 1. třídy. Každopádně už je jisté, že paní 
učitelka Kutmanová bude mít ve své třídě nejméně dvacet malých školáčků. 
A nyní již k samotnému zápisu, který proběhl v klidu. 
Všechny děti projevily statečnost, a pokud byly 
zpočátku nervózní, strach z nich během cesty po 
„ řemeslných dílnách“ velmi rychle opadl. Malí žáčci 
totiž procházeli devíti stanovišti – řemeslnými dílnami 
a snažili se ukázat, co umí. Každé stanoviště 
představovalo určité povolání, které děti poznávaly 
podle obrázků. Dále pak pracovaly podle pokynů paní 
učitelek. Stavěly komín z barevných kostek, povídaly 
si o zvířatech, nakupovaly v obchodě, rozpoznávaly 
rozdíly na obrázcích, zavazovaly panence mašli do 
vlasů. Také ale zpívaly, kreslily, recitovaly básničky 
a plnily další úkoly. Paní učitelky si tak připravily 
úkoly, kterými prověřily motoriku, matematické 
představy, slovní zásobu, výslovnost a celkovou zralost 
předškoláků pro školní vzdělávání.  Na každém 
stanovišti dostaly děti obrázek daného povolání, který si doma mohly vybarvit. Radost jim jistě udělaly i dárky, 
které pro ně připravili starší spolužáci. 
I letos můžeme konstatovat, že děti byly velmi dobře připraveny. Za což patří poděkování nejen rodičům, ale 
i paním učitelkám z MŠ.  Bohužel, i letos se ukázalo, že největším oříškem pro velký počet předškoláků je správná 
výslovnost. Věříme, že rodiče budou se svými dětmi do začátku školního roku pilně cvičit vadně vyslovované 
hlásky, a tím jim zajistí úspěšný start do školního života. 
Všem rodičům zapsaných žáčků děkujeme za projevenou důvěru a těšíme se v září na spolupráci. 

Mgr. Miroslava Hrabovská 

Popis mého JÁ 
Je těžké popsat samu sebe. Už jen kvůli tomu, že na sobě vidím jen to nejhorší. Možná je to proto, že se na reálný svět 
dívám negativním pohledem. Spolužáci mě berou spíš za, lépe řečeno, hlupáka. Povahově jím i jsem, ale nemyslím si, že 
bych patřila mezi nejhloupější. A jestli hodně chci, něco se mi i povede. Ohledně školy si myslím, že je to se mnou jako 
na houpačce. Když mě něco zaujme nebo to hned ze začátku pochopím, vyletím nahoru. Ale když učivo nepochopím 
hned u prvního výkladu, potom je pro mne těžké se ho naučit. Svými myšlenkami jsem většinou mimo. Přece reálný svět 
je takový škaredý a já si ho musím tou kapkou fantazie přilepšit. Hodně lidí o mně říká, že jsem se měla narodit jako 
kluk, ale Bůh si to na poslední chvíli rozmyslel a já jsem se stala dívkou s malými chybičkami. To vám potvrdí má záliba 
ve rvačkách. Jenomže já to beru spíš jako obranu, no jednoduše, nenechám si nic líbit. Kromě mé fantazijní povahy také 
miluju čtení. Někdy jsou knížky lepší než televize, teda alespoň pro mne. Já osobně nejraději čtu fantasy knížky, ve 
kterých je hluboká myšlenka. A když už dojde na televizi, dívám se na filmy či pohádky, ve kterých jsou postavy, které 
na ulici jen tak nevidím. Teda, zatím jsem ještě nepotkala živého šmoulu či obra Tlamouna. 
Ohledně sportu mne nejvíce baví basketball. Opravdu sama nevím proč, ale přijde mi to lepší, než kopat do mičudy, 
která vám stejně uteče. Také mám velmi ráda divoká i ochočená zvířata. Nejraději však vlky, psy, koně a lvy 
a samozřejmě vede můj pes Bobík.  Když je na jaře a v létě teplo, zajezdím si i na kole. V neposlední řadě sedí také můj 
počítač.  Nechodím na něj tak často, jak se může zdát, ale když je dlouhá chvíle, ráda si na něm zahraji. 
Ohledně mé postavy… raději nemluvím.  Nejsem totiž zrovna ta „modelka“ a ani bych jí nechtěla být. No v podstatě 
jsem plnoštíhlé postavy, měřím něco kolem 156 cm a vážím 42 kg. Vlasy mám dlouhé po ramena. V létě mají barvu 
tmavě blonďatou a v zimě světle hnědou. Babička říká, že je to vlivem slunce. Oči mám šedo-zelené, rty středně velké 
a nos jako ježibaba. Nejčastěji nosím džíny nebo rifle a nějaké volné tričko a mikinu, která se mi samozřejmě musí líbit. 
Maminka říká, že bych se měla oblékat jako pravá dáma. Chce po mně, abych nosila sukni nebo šaty, ale to se asi 
nestane. 
Jsem, jaká jsem. Stačí mě poznat trochu víc a každý si ten můj obrázek v hlavě nakreslí sám. 

Kateřina Kremeňová, 6. třída 
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Nové Smlouvy o dodávce vody a odvádění odpadních vod (dále Smlouvy) 
v souvislosti se změnou zákona o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu a novým 

Občanským zákoníkem, které nabyly účinnosti dnem L 1. 2014 a s rozhodnutím vedení společnosti 
o zálohových platbách. 

Vážený zákazníku, 
novelizovaný zákon o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu (dále jen ZVaK) a nový 

Občanský zákoník mají vliv i na smlouvy uzavírané s našimi odběrateli. Vedení společnosti přijalo rozhodnutí 
neodkládat výměnu smluv o dodávce vody a odvádění odpadní vody (stočné) na pozdější termín. Současně 
s realizací výměny smluv se společnost rozhodla přejít na zálohové platby s ročním odečtem vodoměru, čímž se 
potřeba Vaší přítomnosti při odečtech zminimalizuje pouze na jednu ročně. Zálohové platby budou prováděny 
měsíčně v minimální výši 200 Kč a v případě malých odběrů čtvrtletně nebo ročně. 

Po odečtu vodoměru obdržíte za každé své odběrné místo zúčtovací fakturu. Faktura bude vystavena na 
základě zjištěné spotřeby vody a odpočtu celkové výše uhrazených záloh během uplynulého zúčtovacího 
období. Společně se zúčtovací fakturou obdržíte také předpis zálohových plateb na následující fakturační 
období. Výše nových záloh bude stanovena na základě skutečné spotřeby v předchozím fakturačním období. 
Případný přeplatek z Vašeho vyúčtování bude použit na zaplacení zálohových plateb na následující fakturační 
období. Nově zavádíme možnost zasílání faktur elektronicky na vaši emailovou adresu. 

Pro placení záloh doporučujeme využít SIPO či přímé inkaso. SIPO umožňuje platbu více položek 
najednou, což šetří Vaše náklady, u přímého inkasa se při dostatečném zůstatku hotovosti na Vašem účtu nemusíte 
starat o termíny placení záloh. 

Na základě výše uvedeného si Vás dovolujeme vyzvat k sepsání nové Smlouvy v nejbližším možném 
termínu, Pro urychlení jednání je na webových stránkách naší společností připraven pro zákazníky „Formulář 
pro zálohové platby", který je umístěný na modré liště uvítací stránky. Po jeho vyplnění a odeslání Vás bude 
v nejbližším termínu kontaktovat naše zákaznická kancelář. Další informace o zálohových platbách za vodné 
a stočné naleznete na našich webových stránkách wwwxhevak.cz v oddíle „Zákazníci". 

V případě, že od počáteční fáze jednání o zálohových platbách dáte přednost osobnímu kontaktu, uvádíme 
v příloze tohoto dopisu seznam dočasných zákaznických kanceláří v jednotlivých městech a obcích. 

 
Jepi čí oslava 

Bylo – nebylo. Jednoho dne z vody vyletěla jepice jménem Bětka.  Měla takovou radost, že může létat 
a že se zbavila té studené vody.  Proto se rozhodla pro velkou oslavu svého narození.  Bětka byla velice 
naivní a nedala si říct, že žije jenom jeden den.  Když začala roznášet pozvánky na oslavu, která se měla 
konat u veliké pouliční lampy, viděla kamarádky a zavolala: „Holky, nesu pozvánky na oslavu.“ Všechna 
děvčata se jí smála. Bětka však netušila proč a bylo jí to velice líto.  Řekla si: „Budu slavit sama“. Letěla 
domů, když najednou uviděla vlaštovku Žofku. Lekla se a letěla pryč, ale Žofka si jí všimla a letěla za ní. 
Honila ji po celé ulici. Najednou se Bětce udělalo nevolno, ale nemohla přestat létat. Po chvilce to 
vzdala, lehla si do kouta a umřela. Chudák Bětka si svou oslavu neužila. Naivnost se nevyplatila, ale 
vlaštovka si pochutnala. 

Magdaléna Kašová, 6. třída 
 

 Otvírací doba 

Zákaznická kancelář spojeného provozu 
Cheb a Aš,  Tršnická 4/11, Cheb 

Celoročně Po-Pá 7.00 – 11.00 11.30 – 14.00 

 14.00 – 17.00 po telefonické domluvě 

     

Zákaznická kancelář Aš 
Klostermannova 1194, Aš 
 

Od 17.3.2014 Po 9.00 – 12.00 12.30 – 17.00 

 Út 7.00 – 12.00  

 St 9.00 – 12.00 12.30 – 17.00 

     

Zákaznická kancelář Luby 
Městský úřad Luby 

6. – 7. 3.2014 Čt 8.00 – 12.00 12.30 – 14.30 
13. – 14.3 2014 Pá 8.00 – 12.00  
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Školní kolo recitační soutěže      
I letos se sešlo několik milovníků pě
českého jazyka přišlo 28 recitátorů.  Sout
Výsledky školního kola v jednotlivých kategoriích:
I. KATEGORIE  1.-3. t řída   
1.  Lucie  Čáchová 3.třída      
2.  Bára  Pavlovská 3.třída 
3.  Tomáš  Vyhlídal 2. třída           
 
II.  KATEGORIE  4.-5. t řída 
1.  Eliška  Soukupová 4. třída 
2.  Maya  Martin 5. třída 
3.  Láďa  Fara 5. třída 
 

Okresního kola „Dětské scény“ v Mariánských Lázních se 19. b
recitátoři. Přeji jim hodně štěstí.  
 

Mimořádné opravy bytového fondu schválené ZM pro rok 2014

název akce 

výměna oken v č.p. Chebská 2+ oprava st
rekonstrukce střech PD v
osazení obrubníků u panelák
oprava fasády PD Tovární 89 (propojení s
revize plynu 
následné opravy po revizi plynu
opravy bytů – bytová jádra
rekonstrukce elektro spol. prostor Zahradní 344
další nepředpokládané opravy
__________________________________________________________________
 součet 

 

Vyberte si v knihovn
Alena Ludvíková:  Až budu velká, napíšu román.
Autorka se po letech vrátila k deníkům, které v období od ledna 1944 do kv
různých místech – v Praze a Terezíně 
realitu protektorátní prahy očima dospívající dívky a zárove

Cristiaan Barnard: Dárce. 
Ve společenské atmosféře Jihoafrické republiky se odehrávají dramata thril
uznávaný kapský chirurg Barnes, věnující se transplantacím srdce. Nejhorší životní dilema Barnesovi p
tragická nehoda osoby mu velmi blízké, která se stává potencionálním dárcem. V zoufalství je Barnes ochoten ke 
všemu, co by mu vrátilo milovanou bytost. Pom
i děsivé… 

Mo Jen: Krev a mlíko. 
Severovýchod Číny, třicátá léta minulého století. Zapadlý kout Náhorních Pustin, v n
Padesát let moderní čínské historie od japonské okupace,
procesy, kulturní revoluci, po pád maoismu a zavedení ekonomických reforem,
známe dnes. 

Zdeňka Psůtková: Doktor inzulin. 
Románový životopis objevitele inzulínu zobrazuje výjime
dechem a je stejně poutavá jako poučná.

březen 2014 

Školní kolo recitační soutěže      
ů pěkného slova ve školním kole recitační soutě
ů.  Soutěžilo se ve čtyřech kategoriích. 

jednotlivých kategoriích: 

řída            

III. KATEGORIE  6.
1.  Míra Šístek
2.  Kristýna Záho
3.  Eliška Veselá
 
IV: KATEGORIE  8.
1.  Nikola Spálenková
2.  Markéta Mal
3.  Edith Farová

tské scény“ v Mariánských Lázních se 19. března 2014 zúč

Mimořádné opravy bytového fondu schválené ZM pro rok 2014

. Chebská 2+ oprava střechy 
řech PD v Tovární ulici (86/728 +87/728) 
ů u paneláků Na Louce 

oprava fasády PD Tovární 89 (propojení s SBD) 

vy po revizi plynu 
bytová jádra 

rekonstrukce elektro spol. prostor Zahradní 344 
edpokládané opravy 

__________________________________________________________________
1 470 

Vyberte si v knihovn ě 
Až budu velká, napíšu román. 

ům, které v období od ledna 1944 do května 1945 vznikaly sou
 – a doprovodila je vlastním vyprávěním. Čtenářů

ima dospívající dívky a zároveň otevřená výpověď její matky uv

e Jihoafrické republiky se odehrávají dramata thrilleru, jehož úst
ěnující se transplantacím srdce. Nejhorší životní dilema Barnesovi p

tragická nehoda osoby mu velmi blízké, která se stává potencionálním dárcem. V zoufalství je Barnes ochoten ke 
u, co by mu vrátilo milovanou bytost. Pomůže snad experimentující genetika? Možnosti

icátá léta minulého století. Zapadlý kout Náhorních Pustin, v němž se odehrává boj o p
ínské historie od japonské okupace, přes občanské války, nástup komunismu,

po pád maoismu a zavedení ekonomických reforem, jež daly vzniknout 

životopis objevitele inzulínu zobrazuje výjimečného člověka. Skvěle napsaná kniha
čná. 
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Školní kolo recitační soutěže       
ční soutěže.  11. února do učebny 

III. KATEGORIE  6. -7. třída 
1.  Míra Šístek 6. třída 
2.  Kristýna Záhořová  7. třída 
3.  Eliška Veselá 6. třída 

IV: KATEGORIE  8. -9. třída 
1.  Nikola Spálenková 9. třída 
2.  Markéta Malčeková 9. třída 
3.  Edith Farová 8. třída 

ezna 2014 zúčastní čtyři nejúspěšnější 
PaedDr. Lenka Fialková 

Mimořádné opravy bytového fondu schválené ZM pro rok 2014 

rozpočet 

100 000,- Kč 
600 000,- Kč 
30 000,- Kč 
30 000,- Kč 
80 000,- Kč 
50 000,- Kč 

350 000,- Kč 
30 000,- Kč 

200 000,- Kč 
__________________________________________________________________ 

1 470 000,- Kč 

ětna 1945 vznikaly současně, ale na 
Čtenářům se tak nabízí pohled na 

ěď její matky uvězněné v Terezíně. 

leru, jehož ústřední postavou je 
nující se transplantacím srdce. Nejhorší životní dilema Barnesovi přináší 

tragická nehoda osoby mu velmi blízké, která se stává potencionálním dárcem. V zoufalství je Barnes ochoten ke 
že snad experimentující genetika? Možnosti jsou svůdné 

ěmž se odehrává boj o přežití. 
anské války, nástup komunismu, politické 

jež daly vzniknout Číně, jak ji 

ěle napsaná kniha se čte jedním 

Tomanová Vlasta 



Lubský zpravodaj 

Komunální poplatky
Finanční odbor MěÚ v Lubech upozor
čany, že poplatek za psy je splatný do 31. b
a za odpady do 31. května (uvedeno na slože
kách). 
Odpady je možné platit i po částech, ale spla
nost celé částky je do konce května.
Občané, i přes obdrženou složenku, mohou
tit p římo na úřadě. 
 
 

Jarní rozchození

Klub turistů Luby pořádá první jarní pochod, tzv. 
„Jarní rozchození“. 

Sejdeme se v sobotu
22. března 2014 v 11.00 hodin 

vystoupíme ve Velkém Luhu a pak hezky pozvolna 
přes Lomničku a Vackov zpět do Lub

Večer zpívaná v Baráčku nebo jinde 
bude sdělen při setkání. 
Zveme všechny zájemce o turistiku k hojné ú
 

Pololetní klání 2014
Dne 30. ledna 2014 se na naší ZŠ op
pololetní klání. Letos ovšem v novém kabát
ly všeho druhu z různých předmě ů
tradičně v hale, nýbrž po celé škole. 
„Na všech devíti stanovištích plní dev
úkoly. Tzv. stěžejní úkol řeší pouze jeden žák (ten 
již hlavní úkol na jiném stanovišti plnit nem
zbývající členové týmu pracují spole
úloze“, rozléhalo se po tělocvičně, kde byl ur
start i cíl celé akce. Po zahájení, objasn
a vyřčení posledních slov, vše vypuklo. Žáci 
2. stupně se do soutěže pustili po hlav
hodlání leckdy úspěšně odpovídali na otázky, 
plnili zadání. Za správnou odpověď jsme na jedno
livých stanovištích získali slovo, či písmeno, které 
nám pomohlo vyluštit slovinské příslo
znění vedlo celý tým k vítězství. Po zhruba dvou 
hodinách doběhla do cíle i poslední skupina. N
kteří žáci byli i zadýchaní, přeci jen škola není 
zrovna malá.  
A bylo tu vyhlášení. První tři týmy byly odm
jak sladkostmi, tak užitečnou drobností. Poslední 
den před pololetními prázdninami jsme si nejen 
užili, ale také jsme si zopakovali uč
formou. Všichni jsme se shodli na vyda
vření prvního pololetí. A znění slovinského p
ví, o které jsme přes dvě hodiny hráli? „F
přítel je jako kočka. Zepředu líže, zezadu škrábe.“
Adéla Poplšteinová, 9. Třída 

březen 2014 

Komunální poplatky  
Lubech upozorňuje ob-

oplatek za psy je splatný do 31. března 
tna (uvedeno na složen-

částech, ale splat-
ětna. 

es obdrženou složenku, mohou pla-

Jarní rozchození 

ádá první jarní pochod, tzv. 
 

sobotu 
 na nádraží, 

vystoupíme ve Velkém Luhu a pak hezky pozvolna 
ět do Lubů. 

ku nebo jinde – aktuální stav 

Zveme všechny zájemce o turistiku k hojné účasti! 

Pololetní klání 2014  
Dne 30. ledna 2014 se na naší ZŠ opět odehrálo 
pololetní klání. Letos ovšem v novém kabátě. Úko-

ředmětů se neplnily 
 v hale, nýbrž po celé škole.  

Na všech devíti stanovištích plní devět týmů dva 
řeší pouze jeden žák (ten 

již hlavní úkol na jiném stanovišti plnit nemůže), 
lenové týmu pracují společně na jiné 

ě č ě, kde byl určen 
start i cíl celé akce. Po zahájení, objasnění pravidel 

vše vypuklo. Žáci 
že pustili po hlavě a plni od-

 odpovídali na otázky, či 
ěď jsme na jednot-
či písmeno, které 
řísloví. Jeho plné 

ězství. Po zhruba dvou 
hla do cíle i poslední skupina. Ně-

řeci jen škola není 

ři týmy byly odměněny 
obností. Poslední 

ed pololetními prázdninami jsme si nejen 
užili, ale také jsme si zopakovali učivo zábavnou 
formou. Všichni jsme se shodli na vydařeném uza-

ění slovinského příslo-
ě hodiny hráli? „Falešný 
edu líže, zezadu škrábe.“  

 

Malíø pokojù a natìrač
 

   Utìkal
 

Provádím malíøské
a natìračské práce

Luby - Plesná 
a okolí v okresu Cheb

spolehlivé jednání

volejte po 16. hodinì
do 21 hodin 
 
Tel.: 606 253 631 

Inzerce

P r o d e j   s l e p i 
Drůbež Červený Hrádek, firma Dráb,

svým zákazníkům, že opě
snáškovýc

Lohman hnědý
a Dominant žíhaný, kropenatý,

žlutý, modrý

Stáří slepiček: 
15 – 20 týdnů - cena 149 

Neprodáváme malé kuřice,
slepičky pouze z

Prodeje se uskuteční: 

Luby - u benzínové pumpy
v sobotu 15. bř

ve 14.35

Případné bližší informace 

601576270       606550204       28605840

Při prodeji slepiček – výkup králi
cena 20 - 30
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Malíø pokojù a natìrač 
 

 Roman 

Utìkal 

(Luby) 
 

Provádím malíøské 
a natìračské práce 

Plesná – Skalná 
okresu Cheb 

 
spolehlivé jednání 

volejte po 16. hodinì 

 
 

Inzerce 

P r o d e j   s l e p i č e k 
ervený Hrádek, firma Dráb, oznamuje 

opět prodává slepičky 
snáškových plemen 

ědý, Tetra hnědá 
žíhaný, kropenatý, černý, 

žlutý, modrý a bílý. 

49 – 185 Kč/ks, dle stáří 
Neprodáváme malé kuřice, ale téměř dospělé 

 našeho chovu! 

u benzínové pumpy 
března 2014 
5 hodin 

ípadné bližší informace Po - Pá 9.00 - 16.00 hod: 

601576270       606550204       28605840 

výkup králi čích kožek – 
30 Kč/ks 
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V kriminále se narodil, na šibenici zem řel – 2. část 
Krátce po třetí hodině odpolední přijel na dvůr statku sanitní vůz k odvozu zraněných do nemocnice. Bylo 
to více než 8 hodin po oznámení. Sotva dnes zjistíme skutečné důvody takové prodlevy, zvláště když 
vzdálenost od statku do nemocnice v Chebu není větší než 35 km. Můžeme však s jistotou téměř 
stoprocentní předpokládat, že v dnešní době by bylo odvoláno celé vedení nemocnice, včetně příslušných 
nadřízených orgánů a kompetentní náměstek ministerstva zdravotnictví, ne-li přímo samotný ministr 
zdravotnictví.  
Při nakládání Rudolfa Döllnera do nemocničního vozidla přistoupil k nosítku MUDr. Olbert a znovu 
změřil zraněnému tlak. Pak mu nazvedl víčka a smekl klobouk. Převoz do nemocnice byl už zbytečný. 
Byl odnesen zpět do místnosti a uložen do postele. Nemocniční vozidlo odjelo pouze s Žofií Döllnerovou 
a jejím šestiletým synem Josefem. 
Z ohledání místa činu a dalších zjištěných skutečností vyšetřovací komise usoudila, že se zřejmě jedná 
o vraždy loupežné. Vzhledem ke způsobu provedení činu a k počtu obětí dospěla k závěru, že nelze 
vyloučit verzi, že vrahů mohlo být víc - nejméně dva. Museli znát samotný statek i jejich obyvatele. Do 
obytné budovy statku vnikli oknem kuchyně. Aby nedělali hluk, odstranili z okna věci a dali je pod okno. 
Komise také hned určila směr pátrání. Vrahy lze hledat mezi tuláky, nebo lidmi, kteří žili s Döllnerovými 
v nepřátelství. K nálezu stop po vojenské obuvi, zakrváceného svetru i vražedné sekery s krvavými otisky 
prstů uvedla, že zapadají do verze o několika pachatelích, kterou komise vytvořila.  
Při vyšetřování závažných zločinů je vždy nutné prověřit každou informaci, stopu či důkaz nejprve ve své 
samostatnosti a pak teprve v souvislostech s jinými informacemi, stopami a důkazy. Také žádná 
kriminalistická verze nemá být upřednostňována před jinou verzí. Nedodržení těchto zásad kriminalisty 
obvykle zavede na falešnou stopu. 
V tomto případě byl tou falešnou stopou Michal Lassky. Hned druhý den po spáchaných vraždách se 
dostavil na četnickou stanici v Kynžvartu a uvedl, že když jel večer krátce před vraždami s koňským 
povozem kolem Döllnerova domu, vylétla z houští sekera a zranila ho na ruce. Při výslechu se však začal 
zaplétat do rozporů. Vzhledem k tomu, že zranění mohlo být způsobeno při hrůzném činu a také proto, že 
věděl mnoho podrobností o zavražděných, byl vzat do vazby. Společně s ním byl zatčen i jeho švagr 
Karel Ziegler, který s Döllnerem žil - jako jeden z mála v širokém okolí - v nepřátelství.  
O tři dny později byl zatčen i několikrát trestaný tulák Karel Kronhöfer z Falknova a to na udání své 
sestry. Chtěl po ní doklady jejího muže s odůvodněním, že musí uprchnout do Německa, protože prý při 
nějaké hádce zabil ženu. Krátce poté se dozvěděla o čtyřnásobné vraždě v Doyscherhofu a začala svého 
bratra podezírat, že má v těchto vraždách prsty. Po třech dnech se Kronhöfer ke své sestře vrátil, byl 
údajně rozrušený, vedl divné řeči a napsal dopis svým známým do Aše. Po jeho odchodu nemeškala 
a utíkala se svým podezřením na četnickou stanici. Četníkům se podařilo dopis zadržet, a z jeho 
nejasného, částečně zmateného a částečně dvojsmyslného obsahu usoudili, že by na vraždách mohl mít 
účast.  
Dva dny trvající výslechy zatčených však nikam nevedly. Nesouhlasily ani jejich otisky prstů s otisky 
nalezenými na místě činu i na vražedné sekeře. Přesto v té době padlo jméno vraha. Dokonce několikrát. 
Nikdo z vyšetřující komise tomu nevěnoval pozornost. Nezapadalo totiž do jediné verze, kterou si komise 
vytvořila. Navíc měl vrah dokonalé alibi. Vyšetřování se zásluhou falešné stopy dostalo do slepé uličky. 
V tu dobu - jak to tak někdy bývá - komise prohlásila svou práci za skončenou, předala kapitánovi 
Člaňkovi veškeré materiály a pověřila ho dalším pátráním. Podezřelé ponechala ve vazbě. 
Po přečtení všech materiálů kapitán Članěk zjistil, že vůbec nebyla brána v úvahu výpověď jediného 
očitého svědka tragédie - malého Kašpara Döllnera. Rozhodl se proto znovu ho vyslechnout. Našel ho 
v domku svého dědy. V klidu ho nechal vyprávět o tom, co viděl v osudnou noc na 10. dubna. S údivem 
zjistil, že chlapec dopodrobna uvedl nejen to, co v osudnou noc viděl, ale poměrně detailně popsal vraha. 
Měl to být menší muž ve vojenských kalhotách a byl podobný "Franzimu", který u nich před nějakou 
dobou pracoval jako kočí. Vraha viděl dobře, protože každou noc otec nechával kvůli malé sestře 
zapálenou petrolejovou lampu. Vrah dokonce knot lampy povytáhl a světlo zesílil. Chlapec viděl i to, že 
vrah si ze stolu vzal 6 vajec, hroudu másla a ukousl kus perníkového koně, který ležel na stole. 
To, co nemohl vysvětlit chlapec, upřesnil jeho děda. Ke kočímu uvedl, že byl skutečně u Döllnerů 
zaměstnán jistý František Sandtner, stár kolem 20 až 22 let. Rudolf Döllner ho před časem propustil, 
protože vyvolával nesváry. Od té doby nebyl v obci viděn. Uvedl i jeho popis – byl menší postavy, 
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zrzavých vlasů, červený v obličeji a pod nosem nosil úzký nazrzlý knírek. Pro svou zrzavou hlavu 
a načervenalý obličej měl přezdívku Rotkopf. 
Kapitán Članěk na rozdíl od vyšetřovací komise výpovědi chlapce věřil a začal okamžitě jednat. Koupil 
mu pamlsky a odjel s ním ke krajskému soudu v Chebu. Ukázal mu zadrženého Michala Lasskyho, jeho 
švagra Karla Zieglera a tuláka Karla Kronhöfera. Malý Kašpar všechny vyloučil jako možné vrahy. 
Přesto se kapitán Članěk každého ze zadržených zeptal, zdali nezná Františka Sandtnera. Znal ho nejen 
Lassky, ale i jeho švagr Karel Ziegler. Ten ho dokonce potkal den před vraždou v uniformě vojáka na 
nádraží v Kynžvartu. Krátce s ním i mluvil. Pochlubil se mu, že dostal v kasárnách jedenáctidenní 
velikonoční dovolenou, kterou strávil u rolníka Vogla v Schönbachu (dnes Luby, asi 20 km od Chebu).  
Další Člaňkovy kroky zákonitě vedly do Schönbachu. Od rolníka Vogla se dozvěděl, že Sandtner u něj 
před nástupem vojny pracoval. Asi v polovici března od něj dostal dopis a žádal ho, zdali by nemohl u něj 
o Velikonocích několik dnů bydlet. Vogel souhlasil a dokonce mu chtěl poslat peníze na cestu. Od 
2. dubna také u něho bydlel a pomáhal mu s hospodářstvím. Ve čtvrtek 8. dubna pozdě večer, dva dny 
před odjezdem zpět do kasáren v Prešově však Sandtner  zmizel a už se neukázal. Postěžoval si, že mu 
ukradl svetr a odpáral mu z jeho kabátu podšívku. Pak byl požádán, aby se podíval, zdali mu nechybí 
sekera či kladivo. Po prohledání kolny Vogel ztrátu kladiva a sekery potvrdil. Později pak na četnické 
stanici oba vražedné nástroje označil jako svůj majetek.  

Tak se kapitánovi Člaňkovi - díky výpovědi malého Kašpara - podařilo během 
necelých dvou dnů nasměrovat správný směr a postup vyšetřování a získat důležité 
informace a důkazy. A nejen to. Byl zjištěn i hlavní a jediný podezřelý a tak byla 
pohřbena teorie o více vrazích. Vše zapadalo do sebe jako kolečka v hodinách. 
V tu dobu mu bylo také oznámeno - jak už to tak někdy bývá - že vyšetřování se 
opět ujímá vyšetřující komise. Ta mezitím zjistila to, co už kapitán Članěk věděl - 
že hlavní podezřelý Fritz Sandtner je vojínem 2. roty 14. vojenského pluku 
v Prešově. 
Ve středu 14. dubna 1926 – čtvrtý den po vraždách byl Sandtner v Prešovských 
kasárnách zatčen. Byl mu vysvětlen i důvod zatčení – byl podezřelý z vražd 
spáchaných z 9. na 10. dubna na statku Doyscherhof. Pak následovala prohlídka 

jeho ubikace a osobních věcí, za účasti velitele roty, službu konajícím rotmistrem a velitelem světnice. 
V jeho vojenském kufru byla nalezena maďarská pistole značky Frommer ráže 6.35 mm s 13 náboji, 
zakrvácené vojenské kalhoty, částka 724,65 Kč a stříbrné kapesní hodinky s iniciálami R. D., včetně 
stříbrného řetízku. Po nezbytných vojenských administrativních úkonech byl předán četnické eskortě, 
složené z kynžvartských četníků. 
Podle tehdejších četnických předpisů byla eskorta zatčeného ze vzdálenějších měst prováděna vlakem. 
Bylo však nutné před eskortou vyrozumět drážní orgány, které vyčlenily ve vlaku jedno kupé pro 
eskortovanou osobu a četnický doprovod. Bylo-li eskortovaných více, každému eskortovanému 
přináleželo jedno kupé. Protože Sandtner ještě v kasárnách eskortě vyhrožoval, že během jízdy vlakem 
uteče, byl po celou cestu vlakem spoután. Na pouta mu byl nasazen předváděcí řetízek, který měl jeden 
člen eskorty upevněn k opasku. Pokud se chtělo Sandtnerovi na záchod, byl vždy doprovázen celou 
eskortou. Samotná eskorta zločince měla podle předpisu sice probíhat nenápadně, ale muž s pouty na 
rukou doprovázen na záchod dvěma četníky „diskrétnost“ tohoto úkonu přímo vylučovala. Tak se brzy po 
vlaku rozkřiklo, že je převážen několikanásobný vrah z Rockendorfu a kupé oblehli zvědavci. Průvodčí 
byl bezmocný. Teprve za pomoci svých kolegů se na jedné ze zastávek podařilo z vagónu zvědavce 
vytlačit a vagón uzamknout celý. 
Po této epizodě, kdy Sandtner na vlastní oči poznal, jaký ohlas svým činem způsobil, se začal vyptávat, 
proč je obviňován z vražd a jaké důkazy proti němu svědčí. Jeden z četníků odpověděl, že je usvědčován 
výpovědí očitého svědka – 11letým Kašparem Döllnerem, kterého při vraždění přehlédl a bude s ním 
konfrontován. Údajně zbledl, požádal četníky o cigaretu a prohlásil, že se nechce s Kašparem Döllnerem 
vidět. Po chvíli přemýšlení se k vraždám spontánně doznal. (pokračování v příštím čísle) 
 

Město Luby pořádá v MěKS Luby v sobotu 22. března od 21 hodin - Vstupné 50 Kč 

DISCO XVII 
DJ Mark Jericho  a  DJ NOVY  
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Dopis pohádkové postavě 
Milá Sněhurko! 
Chci Ti poradit. Teď určitě sedíš na louce a nudíš se. Za chvilku přijde stará babička a bude Ti nabízet 
červené jablíčko. Pozor! Hlavně si nekousni. Chce tě otrávit, je to Tvoje macecha. Řekni babičce 
výmluvu, že jsi alergická na jablka, ale poděkuj a pozvi ji na čaj a koláč. Nastrouhej jablko do koláče 
a podej ho stařence. Až si kousne, zemře. Ty schovej tělo do řeky a lehni si na louku. Pojede kolem princ 
a bude si myslet, že jsi mrtvá. Zachrání Tě a vezme si Tě za ženu. Hlavně nezapomeň na sedm trpaslíků, 
vezmi je s sebou na svatbu. S pozdravem Majda Kašová ze 6. třídy 
 

Zprávy ze zastupitelstva 
Přítomni: pp. Černíková, Hrabovská, Kubeš, Knapčík, Pavlovský, Tolar, Šulcek, 
Nepřítomni: pp. Valovič, Hartl 

♦  Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta pan Karel Kubeš. Navrhl program jednání a jako 
ověřovatele zápisu paní Ing. Černíkovou a pana Bc. Pavlovského. Zastupitelé schválili ověřovatele zápisu. Pan 
Šulcek požádal o změnu programu, a to o vypuštění bodu 3 – Rozpočet bytového hospodářství na rok 2014 
a místo toho zařadit nový bod – Vypsání výběrového řízení na správu BF podle zákona o veřejných zakázkách. 
Pro změnu programu byli 2 členové ZM, 5 bylo proti. Pro navržený program panem starostou hlasovalo 
5 přítomných ZM, 2 byli proti (Mgr. Šulcek a Bc. Pavlovský).  
 Ověřovatelé zápisu z minulého zasedání, pan Šulcek a pan Valovič, potvrdili podpisem zápisu shodu zápisu 
s projednávaným programem, a tím jeho správnost. 

♦ Zastupitelé schválili pronájem pozemku části p.č. 923 (1570m2) v kat. území Luby I panu Danielovi 
Druneckému (všichni pro).   
Zastupitelstvo schválilo prodej pozemku části p.č. 1706 (1057 m2) v kat. území Opatov u Lubů manželům 
Kastlovým (všichni pro).   
ZM schválilo záměr pronajmout pozemek p.č. 2496/1 (část cca 1122 m2) v kat. území Luby I (všichni pro), 
a záměr pronajmout část pozemku p.č. 2511/7 (cca 9m2) v kat. území Luby I (všichni pro). 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s návrhem rozpočtu bytového hospodářství města Luby pro rok 2014. Návrh 
vychází z předpokládaných příjmů z nájemného ve výši 5.870 tis. Kč, předpokládaných nutných výdajů na 
správu a běžnou údržbu hrazenou majitelem ve výši 2.465 tis. Kč. Rozdíl mezi předpokládanými příjmy 
z nájemného a výdaji na správu a běžnou údržbu činí 3.405 tis. Kč, z této částky je nutné ještě uhradit splátku 
úvěru a úroků z úvěru ČSOB (úvěr na nová plastová okna a dveře v panelových domech) ve výši 1.680 tis. Kč 
a k dalšímu použití zbude ještě 1.725 tis. Kč. Správce domovního a bytového fondu města předložil 
zastupitelům návrh mimořádných oprav v roce 2014 (viz strana 6 LZ) ve výši 1.470 tis. Kč.   
Zastupitelé schválili návrh rozpočtu BF na rok 2014, pro hlasovalo 5 členů ZM a 2 byli proti (Mgr. Šulcek 
a Bc. Pavlovský). Pro navržené mimořádné opravy BF pro rok 2014 hlasovali všichni přítomní zastupitelé. 

♦ Pan Knapčík seznámil zastupitele s plněním plánu mimořádných oprav v uplynulém roce. Vyčíslil skutečné 
náklady na jednotlivé opravy a porovnal je s rozpočtem. ZM vzalo informaci o hospodaření BH na vědomí. 

♦ Předsedkyně finančního výboru Ing. Černíková předložila zastupitelstvu plán činnosti finančního výboru na rok 
2014. Zastupitelstvo schválilo plán činnosti finančního výboru na rok 2014 (všichni pro).  

♦  Zastupitelstvo bylo informováno o územní působnosti Místní akční skupiny MAS pro programové období 2014 
– 2020. ZM schválilo zařazení správního území města do územní působnosti MAS 21, o. p. s., na programovací 
období 2014 – 2020 (všichni pro).  

♦  ZM bylo seznámeno s návrhem nového ceníku služeb poskytovaných městem. Dosud platný ceník byl schválen 
od 1.04.2009, a proto jej bylo nutné prověřit a upravit. Navržené ceny služeb vypracoval a vysvětloval 
zastupitelům města Ing. Martin Lukeš, vedoucí odboru správy majetku města Luby. Navržené ceny jsou ve 
většině položek vyšší o několik Kč, a to proto, že za ty roky došlo k výraznému zdražení nafty (v roce 2013 
byla průměrná cena nafty o 40 % vyšší než v roce 2009).   
Zastupitelé schválili nový ceník služeb poskytovaných městem s platností od 1.03.2014 (všichni pro). 

♦ Paní Dvořáková přednesla zastupitelstvu města výroční zprávu o poskytování informací podle zákona 
č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, v roce 2013. Tato výroční zpráva byla vypracována 
v souladu s § 18 zákona č. 106/1999 Sb. Zastupitelé vzali předloženou zprávu na vědomí. 

♦ Zastupitelé projednali žádost občanského sdružení Traktor klubu Luby – Skalná o finanční příspěvek na chod 
sdružení v roce 2014 a následně schválili příspěvek ve výši 6.000,- Kč (všichni pro). 
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♦ ZM projednalo žádost o finanční příspěvek na činnost v roce 2014 od základní organizace Českého svazu 
včelařů v Lubech a schválilo příspěvek 6.000,- Kč (všichni pro). 

♦ Zastupitelé projednali žádost občanského sdružení LUNGTA o projednání připojení se města Luby 
k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“. Podpora znamená vyvěšení tibetské vlajky dne 10. března 2014 
v souladu se zákonem č. 352/2001 Sb., o užívání státních symbolů České republiky.  
ZM připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ neodsouhlasilo (všichni proti). 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s cenovou kalkulací stočného vypočtenou pro kanalizaci v majetku města Luby pro 
rok 2014. Za 1 m3 odpadní vody bude cena 37,50 – 38,90 Kč bez DPH. Základem pro výpočet je stanovená 
cena pro odpadní vody, kterou bude město Luby hradit společnosti Chevak Cheb, a.s. za vodu převzatou od 
města k odvedení kanalizací společnosti Chevak a vyčištění na ČOV Luby, taktéž společnosti Chevak. K této 
ceně město musí přidat některé své náklady, a to dle stanovených vstupních/výstupních dat Finanční analýzy 
projektu „Město Luby – kanalizace Růžový Vrch, Luční a Zahradní ulice“.  Výsledná cena je o 3,- až 4,50 Kč 
vyšší, než je regionální cena odkanalizované vody společnosti Chevak Cheb, a.s.  
K dosažení této ceny došlo díky vstřícnému jednání nového vedení společnosti Chevak Cheb, a. s. Při 
opakovaném jednání se podařilo dojednat jednak přijatelnou cenu na předávacím místě, kdy první kalkulace 
v listopadu 2013 byla 29,67 Kč bez DPH (34,12 Kč včetně DPH) a výsledná cena pro rok 2014 je 23,00 Kč bez 
DPH (26,45 Kč včetně DPH). Dalším úspěchem v jednání je skutečnost, že stanovená cena pro příslušný rok je 
konečná, nedojde v případě menšího množství odkanalizované vody k navýšení ceny stočného v průběhu roku. 
Společnost Chevak nabídla městu převzetí vodárenského majetku po uplynutí lhůty dané SFŽP (nejméně 10 let 
musí příjemce provozovat dílo spolufinancované EU a SFŽP a nesmí majetek převést), v případě zájmu bude 
město informovat o možnostech a ceně.   
Zastupitelé vzali informaci na vědomí a schválili obnovení jednání se společností Chevak o převodu majetku 
po cca deseti letech (všichni pro).  

♦ Zastupitelstvo bylo informováno o vyloučení projektu „Investice pro zlepšení fyzické infrastruktury ve městě 
Luby“ z dalšího procesu administrace. Důvodem pro vyloučení bylo pochybení v žádosti (překlep). Pokud 
bude vyhlášena ještě jedna výzva, pokusí se město znovu s tímto projektem uspět.   
Pan Pavlovský uvedl, že v případě, že nebude vyhlášena další výzva, budou vynaložené náklady na zpracování 
žádosti považovány za způsobenou škodu a bude nutné vyvodit hmotnou odpovědnost za tuto škodu a za 
zmařenou investici.  
Pan starosta požádal ZM o souhlas zrealizovat část projektu týkající se vybudování schodiště mezi budovami 
ZŠ a rekonstrukce parku v případě, že nebude město úspěšné v žádosti, za peníze města. Druhá část, kterou 
jsou výstavba výtahu a stavební úpravy zdravotnického střediska, by se realizovala z dotace z nějakého jiného 
programu v příštím roce.    
ZM vzalo informaci na vědomí a schválilo v případě neúspěchu o dotaci zrealizovat část projektu za plného 
financování městem, ale v úspornější variantě, než je zpracovaný projekt. Po ukončení výběrového řízení bude 
financování umožněno rozpočtovým opatřením (všichni pro). 

♦  Zastupitelstvo projednalo a následně schválilo smlouvu o výpůjčce uzavřenou mezi městem Luby a DSO 
Kamenné vrchy na část pozemku potřebného pro realizaci projektu „Bezpečná silnice“ (všichni pro). 

♦ ZM projednalo žádost ředitelky ZŠ o souhlas s použitím části finančního příspěvku ve výši 20 000,- Kč – 
mzdové prostředky na plat speciálního pedagoga, a žádosti vyhovělo (všichni pro).  

♦ ZM projednalo žádost Školního atletického klubu Chodov o finanční podporu ve výši 11 tis. Kč na sportovní 
přípravu Tomáše Skály, reprezentanta ČR v atletice, a schválilo příspěvek ve výši 11.000,- Kč (všichni pro). 

♦ Zastupitelstvo bylo seznámeno s nařízením vlády ze dne 18. prosince, kterým se mění nařízení vlády 
č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů. Toto 
nařízení vrací odměny členům zastupitelstev obcí a krajů na úroveň roku 2010. Uvolněným členům je výše 
odměny stanovena, neuvolněným členům se její případné zvýšení musí schválit ZM. Maximální možná výše 
pro obec naší velikosti je 23 081,- Kč pro neuvolněného místostarostu, 1660,- Kč pro předsedu komise nebo 
výboru, 1420,- Kč pro člena komise nebo výboru a 540,- Kč pro člena ZM.  
Pan starosta navrhl, aby ZM stanovilo odměnu v upravené výši, protinávrh byl, aby se u neuvolněných členů 
ZM odměna nezvyšovala a zůstala na stávající výši. ZM tento návrh odsouhlasilo (všichni pro). 

♦ Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 14. dubna od 16 hodin v budově 
MěÚ, 2. poschodí, místnost č. 13.  


